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ZAPISNIK 
 

2. seje Sveta staršev  dne, 19. 11. 2012 
s pričetkom ob 18. uri v prostorih šolske knjižnice 

 
Prisotni: Arty Rodošek, Edita Kante, Darja Kozar, Mateja Logar Bezjak, Miličič Tanja, Jurij Kante, 
Tatjana Maček, Vladimir Stoper, Aleksander Županek, Borut Gostenčnik, Natalija Oprešnik, 
Tomaž Čeplak   
 
Odsotni: Peter Ambrožič, Maja Plajnšek, Rado Svenšek, Brigita Lep, Maja Ravnjak 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 1. seje 
2. Volitve predstavnikov staršev v Svet šole 
3. Izvolitev predstavnikov staršev v Šolski sklad 
4. Razno 

 
Predsednik Sveta staršev, g. Borut Gostenčnik, je pozdravil prisotne in predstavil dnevni red, ki je 
bil soglasno potrjen.    
 
SKLEP 1: Dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 

K 1 

 
Predsednik je prebral sklepe 1. Seje Sveta staršev in predlagal potrditev zapisnika. G. ravnatelj je 
izpostavil posamezne sklepe iz 1. seje in povedal, da so bili le-ti realizirani. 
SKLEP 2: Zapisnik 1. Seje je bil soglasno potrjen. 
 

K 2 

 
G. Borut Gostenčnik, prisotne seznani z volitvami, saj je dosedanjim članom potekel mandat. 
Volilna komisija se imenuje za dobo štirih let. Za predstavnike Sveta staršev, se lahko predlaga 
več kandidatov, kot pa se jih voli. Potrebno je izbrati in potrditi tri predstavnike. Volitve lahko 
potekajo javno ali tajno. Prisotni so sprejeli naslednji sklep: 
 
SKLEP 3: Svet staršev se opredeli za javno glasovanje. 
 
G. ravnatelj za čas volitev zapusti sejo. 
 
Predlagani kandidati za Svet šole: 

- ga. Darja Kozar, g. Peter Ambrožič, g. Aleksander Županek, ga. Natalija Oprešnik in g. 
Borut Gostenčnik. Predlagana kandidatka ga. Natalija Oprešnik se je odpovedala 
kandidaturi. 
 
Posamezniki so prejeli naslednje število glasov; 
ga. Darja Kozar; 11 glasov 
g. Peter Ambrožič; 0 glasov  
g. Aleksander Županek; 11 glasov 
g. Borut Gostenčnik; 11 glasovl.  

 
 
SKLEP 4: Potrjeni kandidati za Svet šole, za obdobje 4 let so: ga. Darja Kozar, g. 
Aleksander Županek in g. Borut Gostenčnik. 
 
G. ravnatelj je ob vrnitvi na sejo čestital vsem izbranim kandidatom. Prisotne pa še seznanil, da 
bodo redne volitve petih predstavnikov delavcev v Svet šole potekale dne, 4. decembra 2012. 
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K 3 

 
Predsednik je prisotne seznanil, da je ga. Brigita Gartner z odstopno izjavo odstopila iz Šolskega 
sklada. Potrebno je pridobiti novega člana, članico. Predlagana je bila ga. Darja Kozar, ki se je s 
kandidaturo strinjala. Svet šole je sprejel naslednji sklep: 
 
SKLEP 5: ga. Darja Kozar je soglasno potrjena članica Šolskega sklada. 
 
 

K 4 

 
K4/1 
G. ravnatelj prisotne seznani z dovoljenjem, ki ga je izdala Mestna občina Maribor, z zbiranjem 
prostovoljnih prispevkov v denarju v časovnem obdobju od 1. 11. 2012 do vključno 1. 11. 2013 na 
območju celotne R Slovenije. Akcija deluje v sodelovanju z društvom PREDNOST. Zbrani 
prostovoljni prispevki se morajo izključno porabiti za prehrano za socialno šibke otroke za OŠ 
Kamnica. Prostovoljni prispevki se lahko zbirajo po domovih in z nagovarjanjem mimoidočih ter 
na posebnih polah, ki morajo biti potrjene s štampiljko pristojnega organa in štampiljko zbiratelja. 
 
K4/2 
G. ravnatelj Svet staršev seznani, da bo letošnji koledar narejen iz likovnih izdelkov učencev naše 
šole. Koledar bo naprodaj v času šolskega bazarja, 4. 12. 2012. Sredstva zbrana na tej osnovi 
bodo namenjena za šolski sklad.  
 
K4/3 
G. Aleksander Županek, predstavnik 8.a, je opozoril g. ravnatelja na predviden prehiter potek 
usvajanja snovi - slovnice pri nemškem jeziku oz. premalo razloženo snov. Sam je namreč 
mnenja, da imajo učenci, kar precej težav. G. Županek še pove, da se bo na govorilnih urah 
pogovoril z učiteljico o tej problematiki. 
 
K4/4 
Starši so podali vprašanje ali lahko šolska kuhinja v prihodnje uporablja mleto kumino in ne več 
cele, saj marsikateri otroki hrane zato ne pojedo. G. ravnatelj se bo posvetoval z organizatorko 
prehrane. 
 
K4/5 
Starši so na g. ravnatelja naslovili vprašanje, če se lahko akcija zbiranja odpadnega papirja 
podaljša. G. ravnatelj je povedal, da v tem ne vidi težav. Starši so še podali predlog, da je razred, 
ki zbere največ odpadnega papirja deležen nagrade. V letu 2013 bomo še enkrat organizirali 
akcijo zbiranja. 
 
K4/6 
Starši so povedali, da je po šoli zaznati čuden vonj po amoniaku. Ravnatelj pove, da je 
pripravljena dokumentacija v zvezi z obnovo sanitarij in da upa, da bodo adaptirane zaradi potreb 
vrtca, saj imamo en oddelek vrtca v tem šolskem letu tudi na šoli. 
 
 
V Kamnici, 22. 11. 2012 
Sestanek je bil zaključen ob 19. uri. 
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